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REPUBLIKA HRVATSKA 
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 

GRAD TROGIR 
GRADSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 024-02/23-01/8 
URBROJ: 2181-13-51/01-23-3 
Trogir, 18. prosinca 2023. godine 
 

 ZAPISNIK 
 

s 20. (dvadesete) sjednice Gradskog vijeća Grada Trogira održane dana 18. prosinca 2023.g. 
(ponedjeljak) s početkom u 12:00 sati  

u gradskoj vijećnici – zgrada Kneževa dvora – Trg Ivana Pavla II 1 
 
Sjednici su bili prisutni: 

1. Predsjednik Gradskog vijeća Grada Trogira – Toni Zulim;  
2. Goran Piteša  - prvi potpredsjednik Gradskog vijeća Grada Trogira  
3. Ivan Tironi  - drugi potpredsjednik Gradskog vijeća Grada Trogira 
4. Nives Karanušić – vijećnica u Gradskom vijeću Grada Trogira  
5. Vesna Japundžić – vijećnica u Gradskom vijeću Grada Trogira 
6. Luka Rožić – vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira  
7. Siniša Stojan – vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 
8. Vedran Rožić– vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 
9. Tonći Barada – vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 
10. Anto Bilić – vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 
11. Ivan Šustić – vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 
12. Frane Žižak – vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 
13. Marin Rožić – vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira  
14. Anka Zelalija – vijećnica u Gradskom vijeću Grada Trogira 
15. Mario Juranović - vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 

 
Sjednici su nazočili i: Gradonačelnik Grada Trogira Ante Bilić, zamjenik gradonačelnika Viktor Novak, 
privremeni pročelnici  Sanja Zulim, Dujo Odžak, Ruža Kovačević Bilić,  Lidija Musinov, Ivan 
Meštrović , direktor Trogir holdinga Danijel Kukoč,  te predstavnici medija i tiska. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim otvara 20. sjednicu Gradskog vijeća Grada Trogira na kojoj je 
nazočno 15 vijećnika. 
 
Sat vijećničkih pitanja započeo je vijećnik Ivan Šustić:  Potaknut s više upita od strane građana, svoje 
prvo pitanje postavljam vezano za dovršenje zapadnog ulaza u grad. Konkretno riječ je o dijelu ulici 
Kneza Trpimira, koji je ostao izvan šire rekonstrukcije  te ulice , od prije nekih 8 godina. Odnosno, 
onom dijelu koji je bliže Pantan. Dvije su stvari izrazito problematične, nepostojanje nogostupa i 
nepostojanju javne rasvjete. Što se samog nogostupa tiče, situacija je stvarno kritična, ako na jednom 
dijelu ceste, s jedne strane kanal i izrazito blizu same ceste, a s druge strane Pantan koji se nalazi 
poprilično ispod same razine ceste. Znatan dio kuća na tom području, nije spojen ni na kanalizaciju , a 
kritično je i više izlaza sa sporednih puteva na glavnu cestu. U nekim slučajevima vozači sa 
automobilom sa skrenuti put Trogira imaju napraviti kut od nekih 300 stupnjeva kada izlaze na cestu. 
Sad jeli rješenje objedivanje više izlaza u jedan izlaz ili rekonstrukcija takvih izlaza, ali jasno je da veliki 
problem postoji. Stoga me zanima postoje li planovi za to područje. Obavlja li se komunikacija prema 
županiji po tom pitanju,  odnosno što se radi kako bi se ovi problemi riješili. Drugo pitanje vezano za  
rekonstrukciju dijela vrtića Maslačak, a da bi se stvorili uvjeti za novu jasličku grupu. Budući da je 
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koliko meni poznato, riječ o više od 10 neupisane djece. Poznato nam je dakle da je prvi rok za dovršenje 
bio do 15. listopada ove godine, rok je premašen, novi je bio negdje oko nove godine. to se vrijeme 
približilo slika stanja u kojem se prostor buduće jasličke grupe nalazi, meni ne izgleda ohrabrujuće. 
Gotovo svaku prigodu, prošle i ove godine koristite za naglasiti da su sva djeca upisana u vrtiće , a kako 
vidimo iz priloženog da nije takav slučaj. Pa me zanima za kada se zbilja planira da će vrtić Maslačak 
biti spreman prihvatiti tu jasličku grupu i početi s radom.  
 
Gradonačelnik Ante Bilić: Što se tiče prvog pitanja, evo mi je prvo drago da ipak nisam jedini koji 
govori da je to zapadni ulaz u grad, a da je zapravo istočni. Ja mislim da sam i ja to jedno sto puta falija. 
I onda sam se uvijek ispravljao istok, zapad. Tako da, to je sve bilo u građevinskoj dozvoli koja je 
ishođena, još 2005, 2006, kompletni zahvat do Pantana. Ovaj dio je odrađen, mi smo inzistirali, a i 
Hrvatske ceste koje su tada bile upravitelj,  su osigurale bile 12 milijuna kuna u proračunu, jer treba 
raditi potporne zidove,  s gornje i donje strane. Oni su to željeli racionalizirati, što nama nije bilo pravo, 
više iz razloga što će oduzeti dodatno vrime. U međuvremenu su oni napravili, baš smo imali  prije 
jedno mjesec dana imali sastanak sa Hrvatskim cestama, novi projekt da bude samo sa ove sjeverne 
strane, da se radi samo nogostup. Sa južne strane, to područje i nije građevinsko i nema kuća, da se s te 
strane ne radi nogostup. Da se na taj način racionalizira, da se uštedi. Ja mislim da su ti projekti i pri 
kraju i da su oni to uvrstili u plan za dogodine. Što se tiče dječjeg vrtića Maslačak mislim da smo ovih 
dana potpisali ugovor o rekonstrukciji, evo ne znam koji je točno rok izvođenja radova. Možda pročelnik 
ima točnije informacije.  
 
Privremeni pročelnik Ivan Meštrović: Možemo dostaviti pismeno odgovor.  
 
Vijećnik Marin Rožić: Kada smo sad spomenuli pismeni odgovor evo ja bih se osvrnuo na pisani 
odgovor koji sam dobio u svezi Turističke zajednice. Od svega ovoga navedenoga od Turističke 
zajednice, od svih pohvala samih sebi, ja sam samo od odgovora izvukao da su sve u skladu sa 
zakonskim propisima. To sam mogao dobiti odgovor i oni dan na pitanje. Što se tiče isto onog pitanja 
pismeni, što sam dobio odgovor na prodaju zemlje u Špira Puovića, vidimo da je poništen natječaj , 
razlog tome je šta ponuditelj pogriješio u cijeni kapare , pa ne znam da li je to uopće razlog za poništenje. 
Ali evo sad ću nastavit sa pitanjem. Što se tiče stare ruševne zgrade u naselju , bili smo o tome već 
pričali, postavljalo se pitanja i odgovori je bio da je to pod državnom imovinom. Ja sam vidio u Katastru 
da je zemlja i objekt pod Gradom Trogirom. Pa me zanima koji je proces dalje, kako to otkloniti, spriječit 
da se ne dogodi, ne daj Bože, kao što ste mogli vidjeti prekjučer u  Sinju da se dogodila nesreća. Pa da 
vidimo što možemo dalje s tim objektom. Drugo pitanje je za parking na Fortinu. Koliko točno ima 
mjesta, parking mjesta na Fortinu.? Jesu li ubrojena i ona mjesta gdje se vozila parkiraju, na prometnici. 
Znači od naplate za parking prema Batariji. Taj dio nije označen kao parking mjesto, a ono se gleda kao 
prometnica. Da li se to broji kao broj parking mjesta? Jer i sami znate da je ondje problem za 
mimoilaženje pogotovo nakon onih radova u gradu, kamioni, radni strojevi.   
 
Gradonačelnik Ante Bilić: Što se tiče prvog pitanja, mogu ja odgovorit, što se tiče drugog ne znam 
hoće li direktor ili Frane. Što se tiče zgrade u naselju, ona je državna imovina, upis u katastar je samo 
posjed, vlasnički list je tu relevantan.  Mi smo tu, postupali su tu komunalni redari prema državi. U 
međuvremenu mislim da je holding nešto to i ogradio. Znači to je u proceduri, prijavljeno je 
građevinskoj inspekciji. Upravo da se ne desi neka nesreća , kao što se nažalost desila u Sinju. Koliko 
znam čak smo i naplatili kaznu državi. Ali evo nastavit ćemo sa svim pravnim procedurama, koje su 
nam na raspolaganju, u sklopu komunalnog redarstva za takve slučajeve. Mi smo ja mislim bili , za tu 
zgradu, jedno pet šest puta u Ministarstvu na sastanke, evo još je Ruža bila zamjenica kad smo išli. Još 
smo ih upozoravali na to i tražili u više navrata da je dodijele Gradu, ako već ne znaju što će s njom. I 
nismo nikad dobili niti jedan odgovor na to, nažalost. Zato sad država i mijenja zakon o upravljanju 
državnom imovinom , mislim da je u proceduri u saboru, gdje će to priječi na županije i velike gradove. 
Jer očito ne mogu upravljati kvalitetno sa svim nekretninama koje država ima, hoće li to moći županije, 
ja se nadam da hoće. Ja bi bio najsretniji da je daju nama, pa bi je mi barem srušili, nešto napravili nego 
da stoji ovako da radi problem koji je stvarno velik. Evo što se tiče broja parkirnih mjesta, može direktor 
odgovorit.  
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Direktor Trogir Holdinga Danijel Kukoč:  ne znam točan broj napamet parkirnih mjesta, trebam 
pogledati u prometnom elaboratu, pa ćemo dostaviti pisani odgovor.  
 
Vijećnik Marin Rožić: Evo kad već nismo čuli odgovor na onaj drugi dio pitanja , to što se parkiraju 
na prometnici, što nije označeno , evo nadam se da će i to biti u pisanom odgovoru. Je li se tamo smije 
parkirati, ako smije, onda bi bilo dobro da se označe.  
 
Nakon proteka  sata  vijećničkih pitanja , Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim je utvrdio kako na 
objavljeni dnevni red nisu zaprimljene primjedbe te je smatra da je jednoglasno prihvaćen i  usvojeni 
dnevni red glasi:  

Dnevni red 
 
- Zapisnik sa 19. (devetnaeste) sjednice Gradskog vijeća Grada Trogira 
 
1. Prijedlog III. izmjena i dopuna Proračuna Grada Trogira za 2023. godinu  
1.1. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture Grada 
Trogira za 2023. godinu s Prilogom 1. Prijedlog III. izmjena Programa gradnje građevina za 
gospodarenje komunalnim otpadom Grada Trogira za 2023. godinu   
1.2. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada 
Trogira za 2023. godinu  
1.3. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i 
razvoju školstva Grada Trogira za 2023. godinu  
1.4. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Trogira za 
2023. godinu  
1.5. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i ostalim 
društvenim djelatnostima Grada Trogira za 2023. godinu  
1.6. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj 
zaštiti Grada Trogira za 2023. godinu  
2. Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja groblja Trogir  
3. Prijedlog Odluke o nerazvrstanim cestama  
4. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o komunalnoj naknadi   
5. Prijedlog Odluke o komunalnom doprinosu   
6. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 
članova izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Gradsko vijeće Grada Trogira za 2024. 
godinu  
 
Potom je Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim dao na glasanje dopunu dnevnog reda sa toč.7. 
Prijedlog Odluke o izradi Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja ugostiteljsko – turističke 
zone „ Sveti Križ“ koja je naknadno  dostavljena vijećnicima  te je dopuna dnevnog reda usvojena 
jednoglasno sa 14 glasova „ZA“. 
Sjednici je nazočno 14 vijećnika. 
Odsutna vijećnica: Anka Zelalija  

Dopuna Dnevnog reda 
 

7. Prijedlog Odluke o izradi Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja ugostiteljsko – 
turističke zone „ Sveti Križ“ 
 
- Na Zapisnik sa 19 (devetnaeste) sjednice Gradskog vijeća Grada Trogira održane 30. studenoga 2023. 
godine  je na samoj sjednici vijećnik Marin Rožić izjavio prigovor. Potom je Predsjednik Gradskog 
vijeća Toni Zulim dao na glasanje,  te isti nije usvojen sa 5 glasova „ZA,“  i  9 glasova  „PROTIV“ . 
Sjednici je nazočno 14 vijećnika. 
Odsutna vijećnica: Anka Zelalija 
 
Nakon navedenoga Gradsko vijeće je pristupilo radu po točkama dnevnog reda.  
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TOČKA 1.  
1. Prijedlog III. izmjena i dopuna Proračuna Grada Trogira za 2023. godinu  
1.1. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture Grada 
Trogira za 2023. godinu s Prilogom 1. Prijedlog III. izmjena Programa gradnje građevina za 
gospodarenje komunalnim otpadom Grada Trogira za 2023. godinu   
1.2. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada 
Trogira za 2023. godinu  
1.3. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i 
razvoju školstva Grada Trogira za 2023. godinu  
1.4. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Trogira za 
2023. godinu  
1.5. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i ostalim 
društvenim djelatnostima Grada Trogira za 2023. godinu  
1.6. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj 
zaštiti Grada Trogira za 2023. godinu 

 
Privremena pročelnica Lidija Musinov  obrazlaže prijedlog akta.  
Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u kojoj su sudjelovali:  vijećnik Ivan Šustić i privremena 
pročelnica Lidija Musinov.  S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog 
vijeća Toni Zulim daje prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojen sa 9 glasova „ZA,“  i 5 glasova 
„PROTIV“ . 
Sjednici je nazočno 14 vijećnika. 
 Odsutna vijećnica: Anka Zelalija 
 

TOČKA 2. 
Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja groblja Trogir 

 
Privremena pročelnica Sanja Zulim obrazlaže prijedlog akta. Otvara se rasprava po točki dnevnog reda 
u kojoj su sudjelovali:  vijećnik  Marin Rožić, privremena pročelnica Sanja Zulim i gradonačelnik 
Ante Bilić. S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni 
Zulim daje prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojen sa 11 glasova „ZA,“  i 3 glasa 
„SUZDRŽANIH“ . 
Sjednici je nazočno 14 vijećnika. 
Odsutna vijećnica: Anka Zelalija 
 

TOČKA 3. 
Prijedlog Odluke o nerazvrstanim cestama 

 
Privremeni pročelnik Ivan Meštrović  obrazlaže prijedlog akta. 
Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u kojoj su sudjelovali:  vijećnik Marin Rožić, privremeni 
pročelnik Ivan Meštrović  i gradonačelnik Ante Bilić.  
S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje 
prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojen sa 9 glasova „ZA,“  1 glas „PROTIV“ i 4 glasa 
„SUZDRŽANA“.  
Sjednici je nazočno 14 vijećnika. 
Odsutna vijećnica: Anka Zelalija 
 

TOČKA 4. 
Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o komunalnoj naknadi   

 
Privremeni pročelnik Ivan Meštrović  obrazlaže prijedlog akta. 
Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u kojoj su sudjelovali:  vijećnik Ivan Šustić   i gradonačelnik 
Ante Bilić. S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim 
daje prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojen sa 10 glasova „ZA,“  2 glasa „PROTIV“ i 3 glasa 
„SUZDRŽANA“.  
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Sjednici je nazočno 15 vijećnika. 
 

TOČKA 5. 
Prijedlog Odluke o komunalnom doprinosu   

 
Privremeni pročelnik Ivan Meštrović  obrazlaže prijedlog akta. 
Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u kojoj nije bilo prijavljenih za raspravu. 
S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje 
prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojen sa 10 glasova „ZA,“  i 5 glasova „SUZDRŽANIH“.  
 

TOČKA 6. 
Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i članova 

izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Gradsko vijeće Grada Trogira za 2024. godinu 
 
Privremena pročelnica Lidija Musinov  obrazlaže prijedlog akta.  
Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u kojoj nije bilo prijavljenih za raspravu. 
S obzirom da nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje prijedlog 
akta na glasovanje, te je isti usvojen jednoglasno sa 15 glasova „ZA“. 

 
TOČKA 7. 

Prijedlog Odluke o izradi Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja ugostiteljsko – 
turističke zone „ Sveti Križ“ 

 
Privremena pročelnica Sanja Zulim obrazlaže prijedlog akta. Otvara se rasprava po točki dnevnog reda 
u kojoj su sudjelovali:  vijećnik  Marin Rožić, privremena pročelnica Sanja Zulim.  S obzirom da više 
nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje prijedlog akta na 
glasovanje, te je isti usvojen sa 12 glasova „ZA,“  i 3 glasa „SUZDRŽANIH“ . 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim zaključuje 20. sjednicu Gradskog vijeća u 12:52 sati. 
 
 
Zapisnik vodila:      
Ivana Sorić    
 

                                                                               Predsjednik Gradskog vijeća   
                                                                                    Toni Zulim  

 


